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Wniosek do projektu budtetu Miasta Wloclawek
na rok budietowy 2021

w rwiqzku z rozpoczeciem prac nad projektem bud2etu Miasta wtociawek na rok 2021 proszqo uwzglqdnienie w nim zadari niezbqdnych dla rnieszkaric6w Kazimierza wielkiego, Rybniry, Zawijlai osiedla przy uliry pfockiej.

' Przebudowa uricy Zerazne wody wraz zchodnikiem i podjazdamir Przebudowa ulicy Kombatant6w wraz jednostronnym chodnikiem i podjazdamir Przebudowa pozostawianego odcinka ulicy sportowej wrazzpodjazdami izatoczkqparkingowq' Przebudowa uricy witowej wraz z chodnikami i podjazdami
' Przebudowa uliry Lednei wraz z chodnikami i podiazdami- na odcinku wczeriniej nie modernizowanym' wybudowanie osiedrowego pracu zabaw na osiedru Rybnicar Podjqcie dzialari majqcych na celu regulacje prawne grunt6w i budowa chodnik6w na osiedlu Rybnicawzdfui ufiry Rybnickiej
I ulotenie brakujqcego odcinka chodnika na ulicy Pfockiej * za rondem prawa strona w kierunku Frockaoraz przebudowa lewejstrony chodnika na cafej dlugosci uliry pfockiejdo rondaI Zamontowanie na placu obok boisk piikarskich osiR siatki do siatk6wki i do koszyk6wki wrazz utwardzeniem nawierzchni

Z powaianiem
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